
 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27. 5. 2004 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27.5. 2004 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník 

OcÚ Nesvady, Nagy I. – pracovník OcÚ, Mátyus J. - riaditeľ VPS, Ing. Vrábel K. – vedúci ŠH, 

Ďurika T.-náčelník OP a pozvaní hostia.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a oboznámil  

ich s programom jednania 20. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Navrhol do programu jednania do bodu rôzne zaradiť informáciu starostu obce o možnosti 

financovania dostavby DOS formou nájomných bytov.  

Požiadal poslancov aby sa k jeho návrhu vyjadrili, prípadne predniesli návrhy na doplnenie 

programu jednania. 

Nakoľko poslanci nemali k programu jednania iné pripomienky a návrhy, p. starosta dal 

hlasovať o doplnenom programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Dudák F., Ing. Miškovič J. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ryšavá M., Asztalos J., Németh J. 

P. starosta konštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 4. 2004 

3. Organizačné zabezpečenie Nesvadských dní – september 2004 

4. Rôzne:        

      -    Dodatok k Štatútu obce – Ceny a uznania 

      -    Organizačné zabezpečenie separovaného zberu odpadov v obci Nesvady 

      -    Informácia o súdnoznaleckej cene nehnuteľností – bývalé kancelárie JRD a pozemok 

      -    Fujasz Jaromír – žiadosť o prenájom ďalších miestností v budove na miest.trhovisku 

      -    Tibor Braunfeld – Realitná kancelária PARTNER – žiadosť o kúpu nehnuteľnosti 

      -    Evanjelický augsbur. vyznania cirkevný zbor Nesvady – žiadosť o dotáciu 

      -    Schválenie zástupcov obce do Školskej rady ZŠ a ZŠ s VJM z delegovaných  

           kandidátov 

      -    CVČ Nesvady – žiadosť o delimitovanie upratovačky do ŠH 

      -    Informácia starostu obce o možnosti financovania dostavby domu opatrovateľskej  

            služby. 

 



5.  Rozprava a interpelácia poslancov  

       6.  Návrh uznesenia 

       7.  Záver 
        

 

 

J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

     Priložená k zápisnici. 

    P. prednosta predniesol kontrolu plnenia unesení a úloh. 

Pripomienky neboli. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

2. Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 4. 2004 

Priložená k zápisnici 

Predkladá: prednosta OcÚ 

       P. prednosta – za 4 mesiace sa dosiahli príjmy u pohľadu časového plnenia. Nepriaznivý je  

                               stav vo výdavkovej časti a to v kapitole vodného, stočného a výdavky za  

                               odber energií z dôvodu cenovej úpravy, čo ovplyvní rozpočet a jeho plnenie. 

                               Úsporný režim sa naďalej dodržuje. 

       P. starosta – v investičnej časti sa v tomto roku plánuje úprava domu tradícií, je  

                            kompletná dokumentácia a stavebné povolenie, zatiaľ sa však nerealizuje  

                            z toho dôvodu, že sa čaká na výzvu na podanie žiadosti do eurofondufondu.                                               

                            Doporučil využiť túto príležitosť na získanie finančných prostriedkov. 

Ing. Takács – riadok 48 a 56 – čo sa za položkami skrýva, pred mesiacom tieto riadky ešte  

                       neboli. Ďalej riadok 230 na str. 8 – položka 300 na údržbu futb. ihriska – nárast  

                       o 150 tis. z akého dôvodu. 

P. Nagy – školské kluby – boli účtované v rámci školstva a od 1. 3. sa majú účtovať zvlášť. 

                 V globále školstvo – jeho rozpočet sa nemení. 

P. Šuba – na futb. ihrisku sa vykonali práce na prezliekárni – oprava plochej strechy, vnútorná  

                 plynoinštalácia, zdravotechnika a urobili sa maliarske práce. 

Gál T. – taktiež obnova hydrantov okolo ihriska a rozhlas a nepočítalo sa ani s opravou  

              prasknutého vodovodu. 

Becse O. – konštatoval dobré hospodárenie, nakoľko je výdavková časť 13 mil. a príjmová 17  

                  mil. Pretože viacej dotazov a pripomienok neodznelo, p. starosta dal hlasovať  

                  o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

3. Organizačné zabezpečenie Nesvadských dní – september 2004 

- návrh priložený k zápisnici 

Predkladá: predseda komisie kultúry 

Németh J. – krátkosti informoval občanov v reči slovenskej aj maďarskej o predstave  

                    a programe podujatia v zmysle predloženého návrhu. 

                    Komisia navrhuje v ten rok, kedy sa nekoná Stretnutie nesvadčanov, kladenie  

                    vencov k pamätníku nesvadčanov zaradiť pred slávnostné zasadnutie OZ. Návrh  

                    plagátu pripravil p. Holop. 

                    K vyznamenaným – začalo sa s prípravou dokumentárneho filmu, na ktorého  

                    prípravu žiadal schváliť fin. prostriedky a previesť na účet MKS. 

P. starosta – o mesiac budú konkretizované finančné záležitosti Nesvadských dní, v rámci  

                     ktorých doporučil riešiť aj finančné záležitosti potrebné k príprave  

                     dokumentárneho filmu. 



Gál T. – oznámil, že na Beh priateľstva bude potrebných od obce cca 10 tis. Sk tak ako po iné  

              roky a ďalšími 10 tis. Sk prispeje obec Imeľ. Nepočíta sa so zvýšením výdavkov. 

P. starosta – dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania.               

                  

Hlasovanie: všetci za. 

 

4. Rôzne:        

 

      -    Dodatok k Štatútu obce – Ceny a uznania 

P. starosta – bolo by nedôstojné rozhodovať na základe ústneho návrhu o udelení ocenení   

                     a preto považuje za potrebné návrhy na udelenie ocenení prekladať v určitej  

                    forme a včas.  Navrhol schváliť predložený návrh dodatku VZN.  

 Pretože prítomní nemali k predloženému návrhu dodatky a pripomienky, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      -    Organizačné zabezpečenie separovaného zberu odpadov v obci Nesvady 

            - priložený k zápisnici 

            Predkladá: p. Nagy Imrich 

P. starosta – momentálne hovoríme len o separovanom zbere a na júnové zasadnutie bude 

                    predložený návrh na zmenu VZN obce o miestnych poplatkoch, teraz by mal  

                    parlament rozhodnúť, či to bude miestna daň alebo fakultatívny poplatok. 

                    Dnešný návrh je len časťou odpadového hospodárstva obce, ostatná časť sa  

                    bude riešiť na júnovom zasadnutí. 

Ing. Takács – poslan. klub SMK navrhuje skôr začať so separovaným zberom a to už 

                       od  15.6. a taktiež celou agendou separovaného zberu poveriť zodpovednú         

                       osobu. 

                       Uloženie separovaného odpadu a jeho triedenie navrhol riešiť v pekárni a čas  

                        by ukázal, či by bolo potrebné postaviť pre tento účel halu.  

                        V priebehu budúceho týždňa navrhol rozdať vrecia pre občanov. 

                        Propagačný materiál by mal mať pre občanov motivačný charakter. 

P. starosta – súhlasil s dočasným využitím pekárne, ale priestorovo považuje za  

                     nedostačujúce. Po pol roku po prehodnotení a zlepšení fin. situácie obce  

                     doporučil postaviť halu VPS. Na realizáciu I. etapy separovaného zberu stačí  

                     aj pekáreň.  

                     Okrem kompostu doporučil časom sústrediť separáciu odpadového  

                     hospodárstva obce do areálu VPS. 

Ing. Miškovič – v uznesení nezabudnúť schváliť podpísanie zmluvy s obcou Palárikovo,  

                          do realizácie separovaného zberu navrhol zapojiť aj školy, NTV a občanov.  

                          Doporučil založiť evidenciu odovzdaného separovaného odpadu občanmi  

                          a ku koncu roku toto vyhodnotiť a príp. občanom, ktorí sa do zberu zapojili  

                          odpustiť poplatok za TKO na bud. rok, pretože hlavným cieľom je znížiť  

                          množstvo odpadu v kuka-nádobách. 

P. starosta – na zostavenie letáku navrhol zapojiť komisiu ŽP. Ďalej doporučil kúpiť  

                     použitý lis, pretože nový je drahý. 

                     15. jún – tento termín na začatie separovaného zberu považuje za nereálny,  

                     pretože sa na zber musí obec aj technicky pripraviť a aj občanov je potrebné   

                     na to pripraviť. Preto doporučil v návrhu uznesenia opraviť termín do  

                     30.6.2004. 

Ing. Miškovič – doporučil rýchlo zadovážiť vrecia a rozdať občanom a čím skôr zber  

                           realizovať, či to bude 15. alebo 20. jún je jedno, len aby to bolo čím skôr. 



Gál T. – doporučil kúpiť nový lis, pretože dnes opravy a údržby sú veľmi drahé. 

Becse O. – pracovné stretnutie – prehliadka prekládkovej stanice. Hlavným cieľom  

                  umožnenia bezplatného odovzdania zeleného odpadu zo záhrad občanmi 

                  na prekládkovú skládku odpadov bolo, aby sa v obci netvorili divoké skládky  

                  Žiaľ občania sú tak nedisciplinovaní, že medzi rastlinný odpad na  

                  kompostovanie ponechávajú aj motúzy a rôzne nečistoty, ktoré do kompostu  

                  nepatria.  

                  Cieľom separovaného zberu je, aby sa do vriec dostal jeden druh odpadu. 

Becse N. – do propagačného materiálu navrhol pripojiť informáciu o tom, že v prípade, že  

                  ak sa občania nezapoja do separovaného zberu, poplatok za odpady sa bude  

                  z roka na rok zvyšovať. 

                  Separovaný zber doporučil začať v školách, pretože deti majú k nemu dobrý  

                  vzťah a taktiež by motivovali svojich rodičov. 

Németh J . – propagačný materiál – mal by byť čo najjednoduchší a zrozumiteľný.  

Gál T. – občania si môžu zakúpiť stojany na vrecia, ktoré majú aj vrchnáky a sú estetické. 

Mgr. Holková – súhlasila s návrhom p. Becse N., síce školy týmto budú ukrátené o príjem,  

                           ktorý školy používali na prilepšenie. 

P. starosta – predniesol návrhy na úpravu uznesenia, o ktorom dal hlasovať. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

  

- Informácia o súdnoznaleckej cene nehnuteľností – bývalé kancelárie JRD a pozemok 

P. starosta – doporučil poslancom zaujať stanovisko k predaju budovy. 

Ing. Takács – konštatoval, že sa vyplatilo obci nechať oceniť nehnuteľnosť a na základe  

                       tohto posudku poslanecký klub SMK navrhuje nehnuteľnosť predať za 1 mil.  

                       Sk. 

P. starosta – teda SMK doporučuje predať nehnuteľnosť. 

Ing. Takács – áno, pretože má plány tieto prostriedky investovať. 

Svitač V. – za 1 mil. je ochotný kúpiť a zaplatiť v priebehu dvoch mesiacov vo dvoch  

                   splátkach.  Dal by zálohu, a pri zaplatení druhej čiastky by sa napísala kúpna  

                   zmluva. 

P. starosta – upravil návrh uznesenia k tomuto bodu jednania a zároveň dal o ňom aj  

                     hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Ing. Takács – tieto fin. prostriedky SMK doporučuje investovať do detského ihriska v areáli  

                       kultúrneho domu a na zastrešenie domu tradícií. 

P. starosta – navrhol k tejto téme sa vrátiť na júnovom zasadnutí OZ. Dovtedy doporučil  

                    pripraviť menší projekt detského ihriska. Doporučil komisii výstavby a komisii  

                    školstva zasadnúť a vybrať z ponúk. 

Becse O. – pokiaľ rozhodne o týchto veciach komisia, čím skôr treba realizovať kúpu  

                  hotových výrobkov, ktoré vyhovujú aj euronormám, aby sa deti mali kde hrať už  

                  aj počas tohto leta. 

 

- Fujasz Jaromír – žiadosť o prenájom ďalších miestností v budove na miest. trhovisku 

   - priložená k zápisnici 

P. starosta – doporučil schváliť do 1.3. 2007, kedy mu končia ostatné nájomné zmluvy, aby  

                    v prípade predĺženia mal rovnaké termíny vo všetkých nájomných zmluvách. 

Ing. Miškovič – komisia doporučuje schváliť v zmysle návrhu uznesenia za rovnaké nájomné. 

Iný návrh neodznel. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



 

- Tibor Braunfeld – Realitná kancelária PARTNER – žiadosť o kúpu nehnuteľnosti 

   - priložená k zápisnici 

P. starosta – bolo odstúpené od pôvodnej zmluvy s p. Žaludom, pred dvomi týždňami obec  

                     obdržala nový list vlastvíctva, kataster akceptoval odstúpenie obce od zmluvy.  

                     Do katastra odteraz môže ísť na zápis len zmluva ktorá je už realizovaná, teda  

                     keď je už cena zaplatená. 

                     Zároveň privítal p. Braunfelda. 

Ing. Miškovič – opýtal sa, či by nebolo možné skrátiť termín 30.9. na skôr, pretože obec nemá  

                           garanciu na to, že sa nehnuteľnosť odpredá a obec bude zbytočne odpredaj   

                           tejto nehnuteľnosti blokovať. 

                           Ak obec zvládne služby s realizáciou predaja, doporučil túto službu v zmluve   

                           s realitnou kanceláriou vynechať. 

P. Braunfeld – 30.9.- myslelo sa, že ak dnes OZ neschváli predaj, poverí kanceláriu do 30.9. 

                         predajom tejto nehnuteľnosti. Súhlasil so zmenou termínu. 

Ing. Miškovič – doporučil do 31.7. – je záujmom oboch partnerov, obce aj kancelárie, aby sa  

                          nehnuteľnosť čím  skôr predala. 

P. starosta – otázkou sú náklady na znalecký posudok. 

P. Braunfeld – to zabezpečí kancelária – je to v cene. 

P. starosta – navrhol úpravu návrhu uznesenia a dal o ňom hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

-    Evanjelický augsbur. vyznania cirkevný zbor Nesvady – žiadosť o dotáciu 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – privítal Mgr. Tomku – farára EAVCZ. 

Ing. Takács – poslanecký klub SMK žiada k žiadosti doložiť príslušné faktúry po realizácii,  

                      aby sa mohlo rokovať o konkrétnej výške príspevku na elektrifikáciu zvonu. 

Mgr. Tomka – žiadal určiť predpokladanú výšku dotácie. Elektrické hodiny stáli 50 tis. Sk, 

                        ktoré cirkev hradila z vlastných prostriedkov, dodávateľ týchto hodín by  

                        vedel zabezpečiť elektrifikáciu zvona za sumu uvedenú v žiadosti. 

P. starosta – doporučil p. farárovi predložiť na júnové zasadnutie OZ návrh rozpočtu  

                     elektrifikácie zvona do 15. 6. 2004. 

Mgr. Tomka – s týmto návrhom súhlasil. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Schválenie zástupcov obce do Školskej rady ZŠ a ZŠ s VJM z delegovaných  

   kandidátov 

   - priložené k zápisnici 

P. starosta – do každej školy je možné l občana delegovať. Pokiaľ je viacej delegovaných, 

                    OZ určí l zástupcu do každej školskej rady. 

Ing. Takács – poslanecký klub SMK navrhuje do ZŠ slov. delegovať Mgr. Tomku a do ZŠ  

                       s VJM nebol návrh. 

P. starosta – dal hlasovať: Mgr.Tomka – všetci za. Požiadal Ing. Lucu, aby rozdal         

                     poslancom hlasovacie lístky. 

                     V zásade by malo byť, že kto získa aspoň 7 hlasov, je zvolený.  

V opačnom prípade Ing. Miškovič navrhol vyhlásiť 2. kolo pre prvých dvoch s najviac 

získanými hlasmi. 

P. Németh – po hlasovaní poslancov oznámil výsledky hlasovania, t.j. že 7 hlasov získala  

                    Anna Gálová, p. Holeczová získala 6 hlasov. 

P. starosta konštatoval, že do školskej rady ZŠ s VJM bola zvolená p. Anna Gálová. 



      -    CVČ Nesvady – žiadosť o delimitovanie upratovačky do ŠH 

            - priložená k zápisnici 

P. starosta – do dnešného dňa nie je určený finančný limit na školstvo. V CVČ je  

                     zamestnaná upratovačka od čias, kedy štát financoval CVČ. Zo strany vedenia  

                    CVČ, nakoľko l upratovačka slúži pre účely športovej haly, poverená  

                     riaditeľka CVČ z úsporných dôvodov požiadala obec o delimitáciu  

                     upratovačky do ŠH. 

Ing. Takács – poslanecký klub SMK navrhuje vyhovieť tejto žiadosti. 

P. starosta – zmení sa pracovisko upratovačky na ŠH a tým bude zaťažený mzdový fond  

                    obecného úradu a nie CVČ. 

 Nakoľko iné dotazy a pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Informácia starostu obce o možnosti financovania dostavby DOS 

P. starosta – ukazuje sa možnosť dostavbu vyfinancovať v rámci bytovej výstavby, ale nie  

                    tento rok, pretože na ministerstve výstavby sú vyčerpané fin. prostriedky. 

Aktuálne to  

                    bude až na budúci rok. 

                    Keby OZ odsúhlasilo preklasifikovanie stavby, tento rok by sa pripravili  

                    podklady pre podanie žiadosti na budúci rok. 

                    Rozpočet stavby – 19 mil. Sk, možnosť dotácie zo strany štátu 14 mil. Sk. 

                    V prípade, že štát by podporoval túto bytovú výstavbu, pred OZ by sa dostali 

                    následne materiály na vypísanie verejnej súťaže realizátora a schválenie úveru 

                    na stavbu. 

Ing. Takács – aké sú možnosti na túto formu bytovej výstavby. 

P. starosta – tento rok sú kvóty vyčerpané, väčšia možnosť získania fin.  

                     prostriedkov je na budúci rok, ale musí byť všetko pripravené, aby obec  

                     podala žiadosť medzi prvými. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje, aby sa schválil návrh znesenia na  

                          preklasifikovanie stavby a pripravili sa dokumenty a žiadosť na podanie  

                          v prípade možnosti. 

P. starosta – dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Rozprava  a interpelácia poslancov.         
  

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

P. Becse – kto sledoval dnešné zasadnutie OZ, môže konštatovať, že dnes OZ prijalo uznesenia,  

                  ktoré budú v prospech obce.  

                  Bolo dobré, že sa za 800 tis. Sk nepredala nehnuteľnosť, lebo dnes bol schválený  

                  predaj tej istej nehnuteľnosti za l mil. Sk.  

         - Pýtal sa, v akom štádiu je žiadosť p. Ősziho, či došlo medzi ním a Agrorentom  

           k dohode.  

         - V MŠ Sládkovičova l trieda bola zatvorená – z akého dôvodu, nemá to dobrý vplyv   

            na deti tejto triedy. 

P. starosta – stavebniny – s p. Őszim a Agrorentom bolo jednanie, Agrorent ponúkol časť areálu  

                    KMB-voľnú halu, s čím p. Oszi súhlasil, ale nevie v akom je štádiu. Preverí sa. 

           - MŠ Sládkovičova – žiadala sama p. riaditeľka, pretože v poslednom čase do tejto 



        triedy chodilo 1 alebo 2 deti. Prevádzkovať triedu, do ktorej nechodia deti, pri  

       súčasnej fin. situácii nie je možné. V prípade záujmu, t.j. 15-20 detí nič nebráni  

       tomu, aby sa otvorila ďalšia trieda. V rámci úsporných opatrení bola daná výpoveď   

       z organizačných dôvodov na návrh riaditeľky pre jednu pracovníčku. 

Mgr. Holková – treba nájsť formu a dať možnosť deťom chodiť do škôlky, pretože je to veľmi  

                          vidieť v l. ročníku, či dieťa chodilo do škôlky alebo nie. 

P. starosta – nesúhlasí s pozitívnou diskrimináciou, t.j. aby tieto deti dostali zadarmo obedy,  len  

                     aby chodili do škôlky.  

Becse O. – prijíma odpoveď p. starostu, ale navrhol na budúce zasadnutie, aby komisia školstva 

                  predložila krátku správu o súčasnom stave v MŠ. 

P. starosta – doporučil komisii aby navštívila MŠ. 

Molnár Z. – čo je s preddavkom p. Žaluda. Čo povedali riaditelia na návštevu skupiny  

                    poslancov v škole, či zaplatil Agrorent záväzok. 

P. starosta – Agrorent – zaplatil 200 tis. nájomného a 500 tis. na daniach , p. Žaludovi bude  

                     vrátený preddavok, na porade riad. škôl p. Becse informoval riaditeľov ZŠ  

                     o stanovisku skupiny poslancov, kde im zároveň boli uložené aj  úlohy. 

Becse O. – riaditelia boli vyzvaní, aby prijali opatrenia na zlepšenie stavu zistených nedostatkov  

                   prostredníctvom pedagógov ako aj rodičov žiakov. 

P. prednosta – informoval poslancov o pracovnom stretnutí zástupcov obč. združení a inštitúcií  

                       za účelom zabezpečenia akcie „Športom proti drogám“ 26.6. na futbalovom  

                       ihrisku. Túto iniciatívu každá organizácia prijala kladne a zaviazali sa aktívnou  

                       účasťou. V stredu o 2 týždne sa opäť zídu na tvári miesta, chcel by zapojiť aj  

                       médiá.  Akcia bude aj niečo stáť a komisia športu žiada OZ o schválenie fin.  

                       príspevku na túto akciu vo výške 20-30 tis. Sk. 

P. starosta – sponzorovanie – navrhol pozvať sponzorov a dať možnosť sponzorovania. 

                     K tomu však  potrebuje písomný program a finančné náklady akcie. 

Ing. Miškovič – pozval aj rodičov na túto akciu. 

Gál T. – boli príjemne prekvapení  prístupom obč. združení k tejto akcii.  

               Silová súťaž – pred troma týždňami nesvadské družstvo dostalo pozvanie do  

               Nagyigmándu. Pozvanie prijali 7-členné ženské a 7-členné mužské družstvo. 

               Zároveň požiadal OZ o schválenie preplatenia cestovných nákladov. 

P. starosta – sú tam Nagyigmándske dni a pokiaľ ide autobus, aj z poslaneckého zboru by sa  

                     mohol niekto zúčastniť ako zástupca obce. 

                     Žiadosť o preplatenie cestovných nákladov doporučil riešiť z fondu starostu obce. 

                     Starostka obce Nagyigmánd navrhla uzavrieť zmluvu o priateľstve a spolupráci, čo  

                     je možné realizovať počas Nesvadských dní. 

Becse N. – Biama, a.s. – opýtal sa, či sa ozvali s premiestnením sídla spoločnosti – s touto  

                   otázkou sa mali zaoberať na valnej hromade, ktorá mala byť v máji.  

P. starosta – eviduje ich odpoveď, v ktorej sľúbili, že budú informovať v mesiaci máj,  

                     v opačnom prípade ich osloví listom. 

Mgr. Holková – sa informovala, či obecná šk. rada vyvíja činnosť a koľkokrát zasadala. 

P. starosta – v našej obci stratila svoju kompetenciu, zasadala lx. 

Gál T. – nakoľko športovci z obce chodia reprezentovať obec na Slovensku aj v zahraničí,  

              bolo by potrebné vyhotoviť drobné prezentačné predmety. 

P. starosta – doporučil prednostovi na júnové zasadnutie predložiť návrh a rozpočet na tieto  



                     predmety. 

Ing. Takács – v jednom prenajatom nebytovom priestore došlo k viditeľnej zmene a či došlo aj  

                       k zmene nájomného. 

P. starosta – došlo k dohode medzi podnikateľmi. Do skončenia terajšej nájomnej zmluvy  

                     prenájom pokračuje za súčasných nájomných podmienok. 

Gál T. – žiadal schváliť finančné prostriedky na akciu „Športom proti drogám“. 

P. starosta – doporučil zálohovo súhlasiťa predložiť písomný materiál na vyhodnotenie  

                     v mesiaci júl 2004. 

Becse O. – vzhľadom na prístup zástupcov obč. združení na tejto akcii doporučil zálohovo  

                   schváliť určitú čiastku. 

P. starosta – predniesol návrh uznesenia k tomuto bodu a zároveň dal o ňom hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. prednosta – informoval o zabezpečení volieb do Európskeho parlamentu 13.6.2004. 

P. starosta – pozval občanov na voľby. 

 

Iné pripomienky a dotazy nepadli a p. starosta uzavrel diskusiu. 

P. Németh oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

uznesenie z 20. zasadnutia OZ za schválené. 

 

P. starosta - konštatoval, že uznesenie z 20. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 20/2004 

zo dňa 27. 5. 2004. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

správu o kontrole plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  v prednesenom znení. 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e   

informatívnu správu o stave plnenia rozpočtu obce Nesvady k 30. 4. 2004 v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e   organizačné zabezpečenie podujatia Nesvadské dni 2004, 

B/ u k l a d á   k bodu č. 4: 

     časť 2. – zabezpečiť vyhotovenie plagátov vo formáte A1 a A4 tak, aby tieto mohli byť použité  

                    i pre ďalšie ročníky, Termín: jún 2004 Zodpovedný: prednosta OcÚ 

     časť 3. – program podujatia predložiť na OZ v mesiaci jún 2004, 

Zodpovedný: p. Németh ,  

                      preds.komisie 

     časť 4. – organizačne zabezpečiť Beh priateľstva Imeľ – Nesvady, 

        Zodpovedný: p. Gál, pred.komisie 

     Časť 5. – na jednanie OZ v mesiaci jún predložiť finančný rozpočet podujatia, 

        Zodpovední: p. Németh, p. Gál, 

                  p. Nagy za OcÚ 



 

C/ ž i a d a starostu obce vyzvať  organizácie a inštitúcie pôsobiace v obci Nesvady za účelom  

     sponzorského podieľania  sa na podujatí. 

     Termín: júl 2004 Zodpovedný: starosta obce 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  doplnenie Štatútu obce Nesvady v predloženom znení s účinnosťou dňom 15. 6. 2004. 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     predložený projekt separovaného zberu komunálneho odpadu v podmienkach obce Nesvady, 

B/ s ú h l a s í    

     1. s realizovaním opatrení podľa návrhu 1. fáza tak, aby separovaný zber bol začatý do 30.6.2004,       

     2. s návrhom zmluvy o vzájomnej spolupráci v zabezpečovaní separovaného zberu komunálneho  

        odpadu s obcou Palárikovo,   

C/ u k l a d á 

1. zabezpečiť vyhotovenie propagačných letákov pre každú domácnosť, ktorými budú občania        

vyzvaní na aktívnu účasť na separovanom zbere, 

     Termín: do 30.6.2004 Zodpovední: p. Nagy Imrich 

        a komisia výstavby a ŽP 

     2. predložiť informatívnu správu o predbežných výsledkoch separovaného zberu k 30.11.2004. 

       Zodpovední: p. Nagy, p. Mátyus 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     ocenenie nehnuteľnosti – bývalé kancelárie JRD na ul. Novozámocká – spracovanej súdnym  

     znalcom Ing. Ladislavom Ferenczom, 

B/ s ú h l a s í   

     s odpredajom nehnuteľností z majetku obce vedených na LV č. 2462 a to budova súp. č. 1190 

     nachádzajúca sa na pozemku parc.č. 2215/16, zastavaná plocha o výmere 137 m2  

     a novovytvorená parcela č. 2215/49 na základe geometrického plánu č. 34691588-137/2004 zo  

     dňa  7.5.2004 o výmere 1809 m2 pre Vojtecha Svitača, Novozámocká č. 50, Hurbanovo pre účel  

     zriadenia predajne železiarskych potrieb za cenu 1 000 000,- Sk. Platba kúpnej ceny  

     najneskoršie pred návrhom vkladu vlastníckeho práva kupujúceho do katastra nehnuteľností. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s prenájmom nebytových priestorov na miestnom trhovisku pre Jaromíra Fujasza, bytom Nesvady, Na 

kopci č. 16 , miestnosti č. 1,11,  1,12, 1,13,  o celkovej výmere 12 m2 dňom 1. 6. 2004. 

Výšku nájomného určuje na 195,- Sk/m2/rok, s dobou prenájmu do 1. 3. 2007. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

1. s ú h l a s í   

    s odpredajom  majetku obce Nesvady vedené na liste vlastníctva č. 267 v k.ú. obce Bajč a to:  



    

    1. Administratívny objekt súp.č. 830 stojaci na parcele č. 31/6 

    2. Garáže súpisné č. 829 stojace na parc.č. 31/7 

    3. Pozemok parc.č. 31/1 o výmere 3277 m2 – zastavané plochy a nádvoria 

    4. Pozemok parc.č. 31/2 o výmere 592 m2 – zastavané plochy a nádvoria 

    5. Pozemok parc.č. 31/6 o výmere 524 m2 – zastavané plochy a nádvoria 

    6. Pozemok parc.č. 31/7 o výmere 151 m2 – zastavané plochy a nádvoria 

    pre Ing. Vieru Havlíčkovú, bytom Nitra, Hlboká ul. č. 87. 

    Predajnú cenu stanovuje na 2 150 000,- Sk za podmienky, že návrh na vklad vlastníckeho práva   

    v prospech kupujúceho sa môže podať až po uhradení celej kúpnej ceny, t.j. pripísaním na účet obce  

    alebo vložením do pokladne obce; 

2. s ú h l a s í 

    s upraveným návrhom zmluvy o sprostredkovaní a s úhradou 100 000,- Sk pre realitnú kanceláriu 

    RK-Partner po uhradení celej kúpnej ceny pre obec Nesvady. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

ž i a d a   Evanjelický augsburského vyznania cirkevný zbor Nesvady  doložiť k žiadosti rozpočet alebo 

kalkuláciu  na elektrifikáciu kostolného zvona. 

 

X.  

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ch v a ľ u j e   zástupcov do školských rád  za ostatnú výchovnú činnosť takto: 

Základná škola s vyučovacím jazykom slovenským:  Mgr. Tomka Pavol 

Základná škola s vyučovacím jazykom maďarským: Gálová Anna. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   s preradením pracovnej pozície upratovačka športovej haly z CVČ Nesvady do organizačnej 

zložky Obecný úrad Nesvady dňom 1. 6. 2004. Mzdové náklady spojené s preradením budú premietnuté 

do rozpočtu obce pri jej zmene. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     informáciu starostu obce o možnosti financovania dostavby domu opatrovateľskej služby, 

B/ s ú h l a s í   s preklasifikovaním stavby na akciu 26 b.j. Nesvady a podaním  žiadosti  

     o vyfinancovanie na Štátny fond rozvoja bývania SR.  

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s ú h l a s í   s poskytnutím 30 000,- Sk ako zálohu na občerstvenie a ceny na akciu „Športom proti  

    drogám“, ktorá sa uskutoční 26. 6. 2004, 

B/ u k l a d á  príslušnej komisii predložiť vyúčtovanie na júlové zasadnutie OZ. 

 

         
  

 

 



 

P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil 20. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      František Dudák 

      Ing. Juraj Miškovič 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


